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Protokół Nr 7/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej, które odbyło się w dniu 3 grudnia 2024 r.  

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26 (sala obrad Rady Miasta,  

I piętro) w godzinach 13.00 – 13.16. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

Jadwiga Ziółkowska witając członków Komisji. 

Punkt 1 

Ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska zapytała,  

czy ktoś chce zabrać głos w sprawie porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  

         Porządek obrad: 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 103/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2025 r. (druk nr 104/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

4. Sprawy różne. 

 

Punkt 2                              

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 103/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska odczytała 

pismo z dnia 2 grudnia 2024 r., znak: RM.0012.1.1.2024 Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw 

Społecznych dot. opinii Komisji w sprawie projektu budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta 

Miasta materiałem przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 103/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dariusz Kmiecik, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Jadwiga Ziółkowska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kędzierska, Marcin Rybka 

 

  Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2025 r. (druk nr 104/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

 

Głos w dyskusji zabrali: radny Piotr Pacelt, radny Dariusz Kmiecik. 

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta 

Miasta materiałem przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 104/24 z dnia 15.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dariusz Kmiecik, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kędzierska, Marcin Rybka 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

 

Punkt 4                                          

Sprawy różne.   

  

 Radny Adam Synowiec zabrał głos w sprawie możliwości przeprowadzania posiedzeń 

Komisji Rady Miasta w trybie zdalnym.  

 Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który wyjaśnił, że taka 

możliwość istniała w trakcie pandemii, w tym momencie przepisy nie pozwalają na zwoływanie, 

zarówno posiedzeń Komisji jaki i sesji w formie zdalnej. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk przekazał, że warto w tej sprawie zwrócić się z wnioskiem, jednak są to zmiany na 

poziomie Parlamentu.   
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 Radny Wojciech Bladowski poprosił o uprzątnięcie liści zalegających na ulicach 

Żółkiewskiego i Długiej.  

 

Przewodnicząca Komisji 

Jadwiga Ziółkowska 

Protokołowała 

Małgorzata Wójcik 

 
 


